

Title (en)

PLAY MEDIUM FLOW CONTROL SYSTEM.

Title (de)

UMLAUFKONTROLLSYSTEM FÜR SPIELMEDIEN.

Title (fr)

SYSTÈME DE CONTRÔLE CONCERNANT L'ACHEMINEMENT DE JETONS DE JEU.

Publication

EP 0606470 A1 19940720 (EN)

Application

EP 91917338 A 19911004

Priority

- CA 2115750 A 19911004
- JP 9101355 W 19911004

Abstract (en)

In each unit of an island constructed by parallelly providing a multiplicity of game machines, a game system comprises: a play medium tank disposed overhead, capable of feeding play media to each of game machines through a feeding conveyor; a play medium counter having a count display portion; and a play medium polishing machine capable of delivering play media from the play medium counter through a recovery conveyor and communicating with the play medium tank. <IMAGE>

Abstract (fr)

Dans chaque élément d'un îlot constitué de multiples machines de jeu alignées, un système de jeu comporte: une réserve de jetons de jeu disposée dans la partie supérieure pour alimenter en jetons chacune des machines de jeu grâce à un convoyeur d'alimentation; un compteur de jetons à affichage; et une machine de polissage des jetons pouvant fournir ces derniers à partir du compteur grâce à un convoyeur de récupération et pouvant communiquer avec la réserve de jetons.

IPC 1-7

A63F 7/02

IPC 8 full level

G07D 9/00 (2006.01); **G07F 1/02** (2006.01); **G07F 17/32** (2006.01)

CPC (source: EP)

G07D 9/00 (2013.01); **G07F 1/02** (2013.01); **G07F 17/32** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

CA 2115750 A1 19930415; **CA 2115750 C 19951024**; EP 0606470 A1 19940720; EP 0606470 A4 19950111; EP 0606470 B1 19980107;
MC 2341 A1 19940928; WO 9306902 A1 19930415

DOCDB simple family (application)

CA 2115750 A 19911004; EP 91917338 A 19911004; JP 9101355 W 19911004; MC 2341 D 19911004